
 

 

Ηράκλειο 6-9-2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 Θέμα: Στελέχωση  του τμήματος παροχών του ειδικού λογαριασμού 

ξενοδοχοϋπαλλήλων ζητάει το Σωματείο Ξενοδοχοϋπαλλήλων Νομού Ηρακλείου  

Σε επιστολή του το Σωματείο Ξενοδοχοϋπαλλήλων Νομού Ηρακλείου αναφέρει ότι 

μετά την ένταξη του κλάδου ασθένειας του ΤΑΞΥ στο ΙΚΑ-ΕΤΑΜ (ΕΦΚΑ) από 

1/8/2008 συνιστάται λογαριασμός με την ονομασία ‘ειδικός λογαριασμός 

ξενοδοχοϋπαλλήλων’ με πλήρη οικονομική και λογιστική αυτοτέλεια έναντι των 

λοιπών κλάδων του ιδρύματος. 

Σκοπός του ειδικού λογαριασμού ξενοδοχοϋπαλλήλων είναι η χορήγηση παροχών σε 

χρήμα στους ασφαλισμένους εντασσόμενου κλάδου και στους εφεξής εισερχόμενους 

στο επάγγελμα ξενοδοχοϋπαλλήλους. 

Ο νομός Ηρακλείου ο μεγαλύτερος τουριστικός προορισμός της χώρας απασχολεί 

ξενοδοχειακές μονάδες πάνω από 20.000 εργαζόμενους. 

Οπότε όλοι αυτοί οι ασφαλισμένοι εξυπηρετούνται από το τμήμα παροχών του 

περιφερειακού καταστήματος Εσταυρωμένου. 

Σύμφωνα με πληροφορίες ο αρμόδιος υπάλληλος  που εξυπηρετεί τους 

ασφαλισμένους στο τμήμα παροχών του ειδικού λογαριασμού ξενοδοχοϋπαλλήλων 

της Γ’ τοπικής διεύθυνσης Ηρακλείου (περιφερειακό) θα μετακινηθεί στη Β’ τοπική 

διεύθυνση Αλικαρνασσού. 

 Στο συγκεκριμένο τμήμα δεν υπάρχει μηχανογράφηση και γίνονται όλα χειρόγραφα 

άρα χρειάζεται ειδική εξειδίκευση όσον αφορά την εκπαίδευσή του νέου υπαλλήλου 

αντικαταστάτη. 

 Επισημαίνουν ότι στο παρελθόν έχουν βιώσει μήνες αργοπορίας όταν έφυγε άλλη 

υπάλληλος  πριν από τέσσερα χρόνια από το συγκεκριμένο τμήμα. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

8745

Ημερομ. Κατάθεσης:

6/9/2021



Το σωματείο ζητάει να μην γίνει μετακίνηση του συγκεκριμένου υπαλλήλου  καθώς  

διαθέτει την κατάρτιση και την εμπειρία για την εξυπηρέτηση των ασφαλισμένων ενώ 

επιπλέον τονίζουν ότι λόγο και του  μεγάλου αριθμού ξενοδοχοϋπαλλήλων που 

εξυπηρετεί χρειάζεται επιπλέον στελέχωση με τουλάχιστον  ένα άτομο.  

Ερωτάσθε κύριε Υπουργέ;  

Θα ικανοποιήσετε το αίτημα του Σωματείου; 

Πως θα στελεχωθεί το συγκεκριμένο τμήμα που εξυπηρετεί χιλιάδες εργαζόμενους;  

  

                                     Ο ερωτών βουλευτής 

 

                                        Γεώργιος Λογιάδης 

 

 

 




